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YAMAN OPT İK

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun göreve geldiği gün-
den bugüne Giresun’a ke-
sintisiz hizmet için beledi-
ye araç filosunda önemli 
yeni yatırımlar yapıldı.

Belediyenin araç filosu-
na yaptığı yeni yatırımlar 
ile birlikte modern ve çevre 
dostu araçlarla donatılmış 
bir filoya sahip olundu. 
Geçtiğimiz 4 yıllık süre içe-
risinde 19’u belediyenin 
oluşturduğu kaynak bütçe-
siyle ve 8’i de hibe yönte-
miyle olmak üzere 27 araç 
belediye filosuna kazandı-
rıldı. Bugünkü değerlerinin 

102 Milyon TL’nin üzerinde 
olduğu çeşitli araçlar ile Gi-
resun Belediyesi şehir ge-
nelinde ve ihtiyaçlar doğ-
rultusunda çevre il ve ilçe-
lerde ki ihtiyaçlara da 
çözüm sunuyor.

Belediyenin hizmetleri-
nin daha hızlı, etkin ve kali-
teli bir şekilde sunulması, 
vatandaşların daha iyi hiz-
met alması, acil durumlara 
hızlı müdahale edilmesi he-
deflenerek güçlendirilen 
araç filosu içerisinde; çöp 
kamyonları, itfaiye araçla-
rı, iş makinaları, temizlik 
araçları, et taşıma aracı ve 
birçok hizmette kullanılabi-

len araçlar yer alıyor.
60 metre merdivenli it-

faiye aracı, 2 adet 4x4 dam-
perli kamyon (kar küreme 
ve tuz serici ekipmanlı), 2 
adet damperli kamyon (6 
teker), 5.000 ve 10.000 
litre kapasiteli 2 adet ara-
zöz, 6.000 ve 20.000 litre 
kapasiteli 2 adet tam dona-
nımlı kombine kanal temiz-
leme aracı, hidrolik sıkış-
tırmalı çöp kamyonu, yol 
süpürme aracı, vidanjör, 
damper li kamyon (10 
teker), parke döşeme ma-
kinesi, kombine kanal te-
mizleme aracı, itfaiye ilk 
müdahale aracı, 2 adet za-
bıta aracı, greyder, itfaiye 
aracı (su tankeri), lastikli 
ekskavatör, su altı arama 
kurtarma ekibi aracı, et ta-
şıma aracı, 3 adet kazıcı 
ve yükleyici ve Türkiye'nin 
ilk yerli elektrikli otomobili 
TOGG bulunuyor.

(Dursun Onur)

Bakan Tekin yine bir stratejik ata-
maya imza atarak Milli Eğitim Ba-
kanlığında Strateji Geliştirme Baş-
kanlığına Ercan Türk'ü getirdi.

Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin 
Milli Eğitim Bakanlığında görev yap-
mış bakanlığın hafızası olan bürok-
ratların tek tek atamasına imza atı-
yor. Ercan Türk, daha öncelerinde 
2003-2011 yılları arasında Daire 
Başkanı (Araştırma Planlama ve 
Koordinasyon Kurulu Başkanlı-
ğı/Araştırma ve Planlama Daire 
Başkanı - Strateji Geliştirme Baş-
kanlığı/Stratejik Yönetim ve Planla-
ma Daire Başkanı) olarak görev al-
mıştı.

Sonrasında ise 2011-2018 yılla-
rı arasında Ortaöğretim Genel Mü-
dürü olarak göreve gelmişti.

Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin, 

Ercan Türk'ü Strateji Geliştirme Baş-
kanı olarak atadı.

Ercan Türk kimdir?
1970 yılında Giresun’un Dereli il-

çesinde doğdu. İlköğrenimini Dere-
li’de, ortaöğrenimini Giresun’da ta-
mamladı.

Ankara Üniversitesi Eğitim Bilim-
leri Fakültesi Eğitim Yönetimi ve 
Planlaması bölümünden mezun 
oldu. Ankara Üniversitesi Sosyal Bi-
limler Enstitüsü Eğitim Yönetimi ve 
Teftişi ana bilim dalında yüksek li-
sans yaptı ve “Cumhuriyet Döne-
minde Millî Eğitim Bakanlığı Merkez 
Örgütündeki Yapısal Değişmeler” ko-
nulu tez çalışmasıyla Eğitim Yöneti-
mi Bilim Uzmanı oldu.

1988 yılında kamu görevine baş-
ladı. Mesleki yaşamı süresince deği-
şik unvan ve görevlerde bulundu. 
Çok sayıda çalışmaya kursiyer, öğ-
retim elemanı ve eğitim yöneticisi 
olarak katıldı. Eğitim ve yönetim ala-
nında yürütülen bazı proje ve çalış-
malara katkıda bulundu ve bazılarını 
bizzat kendi yönetti.

Finlandiya, Belçika, Almanya (2), 
Malezya, Singapur, Dubai, İspanya, 
İngiltere, Fransa, Japonya, Suudi 
Arabistan, Kenya, İsviçre (2), İsveç, 
Kuzey Kıbrıs Türk Cumhuriyeti, 
Bosna Hersek Federasyonu, İtalya, 
Çin Halk Cumhuriyeti ile Hindis-
tan´da inceleme ve araştırmalar 
yaptı.

“Millî Eğitim Bakanlığında Yapı-
sal Değişmeler: Türk Eğitim Siste-
mi”, “Millî Eğitim Mevzuatı”, “Eğitim-
de Stratejik Planlama”, “Cumhuriyet 
Döneminde Türk Millî Eğitim Siste-
mindeki Gelişmeler”, “Türk Eğitim 
Sistemi ve Yönetimi”, “Aklın Yolu 1” 
ve “1001 Söz” adlı yayınlanmış ki-

tapları bulunmaktadır. Türk Eğitim 
Sistemi ve Yönetimi adlı kitabı bazı 
üniversitelerde yüksek lisans düze-
yinde ders kitabı olarak okutulmuş-
tur.

Çeşitli yayın organlarında ya-
yınlanmış makaleleri, akademik ve 
köşe yazıları bulunmaktadır.

Eğitim politikası, eğitim planla-
ması, stratejik yönetim ve planla-
ma, strateji geliştirme konuları uz-
manlık alanları olup, eğitim-öğretim 
ve yönetime dair çalışmalarına 
devam etmektedir.

Birçok sivil toplum kuruluşunda 
kurucu, üye ve yönetici sıfatıyla gö-
revi devam etmektedir.

Evli, biri kız biri erkek olmak 
üzere iki çocuk babasıdır.

2003-2011 yılları arasında Daire 
Başkanı (Araştırma Planlama ve 
Koordinasyon Kurulu Başkanlı-
ğı/Araştırma ve Planlama Daire 
Başkanı - Strateji Geliştirme Baş-
kanlığı/Stratejik Yönetim ve Planla-
ma Daire Başkanı) olarak görev 
aldı.

2011-2018 yılları arasında Orta-
öğretim Genel Müdürü olarak göre-
vini yaptı.

25 Temmuz 2019 tarihli ve 
30842 sayılı Resmî Gazete’de ya-
yımlanan Cumhurbaşkanlığı Karar-
namesi ile Talim ve Terbiye Kurulu 
Üyesi olarak atanmış olup hâlen gö-
revini sürdürmektedir.

Sonuç Olarak; Milli Eğitim Baka-
nı Yusuf Tekin'in yapmış olduğu üst 
düzey atamalarda Eğitimin içerisin-
den gelen başarılı bürokratların tek-
rar göreve getirilmesi eğitim cami-
ası içerisinde memnuniyetle karşı-
lanıyor. 

(Dursun Onur)

Ercan Türk oldu
MEB Strateji Geliştirme Başkanı

Ömer Cebeci:
"Giresun

Heyelan ve
Sel

Baskınlarında
Risklere

Açık”

CHP Tirebolu İl Genel Meclisi Üyesi Ömer 
Cebeci, Duroğlu beldesinde son yaşanan sel 
afetinin ardından yaptığı tespitleri söyledi.

Cebeci, Giresun'un coğrafi ve karakteris-
tik zenginliğinden dolayı aşırı yağışlarda he-
yelan ve sel baskınlarında risklere açık bir 
bölge olduğunu aktardı. Cebeci,"Bölgenin 
risk analizleri yapılarak alt yapı yatırımlarının 
bölgenin coğrafi karakteristik yapısına ve 
risk analizine göre yapılması, köylerde KÖY-
DES ve il Özel idare Beton yol yatırımlar ya-
pılırken önce yolların (V) su Kanallarının, 
menfezlerin yapılıp betonlamanın daha 
sonra yapılması tahribatın bu kadar güçlü ol-
masının nedenidir" dedi. (Yeşilgiresun)

2023 yılı içerisinde, 
bir de fa ya mah sus 
olmak üzere tüm araçlar 
için ek Motorlu Taşıtlar 
Vergisi iki defa öde-
necek.

2023 yılında bir kere-
ye mahsus olmak üzere 
ek Motorlu Taşıtlar Vergi-

si ödenecek. Ek MTV, 
sıfır ve trafiğe kayıtlı tüm 
araçlar için geçerli ola-
cak.

YÜZDE 61.5
OLARAK 

BELİRLENMİŞTİ
Cumhurbaşkanı Er-

doğan, motorlu taşıtlar 

vergisinde geçen yıl so-
nunda yüzde 50 indirim 
yetkisini kul lanmıştı. 
Resmi Gazete'de yayım-
lanan karara göre, MTV 
zammının 2023 yılında 
yüzde 61.5 olarak uygu-
lanacağı açıklanmıştı. 

(Haber Merkezi)

“Filomuzu daha da güçlü hale getirdik”

Ek MTV
otomobillere

geldi

Bulancak Belediye Baş-
kanı Recep Yakar, sosyal 
medya üzerinden bazı şa-
hısların ısrarla, kendisiyle 
ilgili iftira kampanyası yü-
rüttüğünü belirterek çalış-
malarının iftira ve dediko-
dularla gölgelenmeye çalı-
şıldığını, yargı yoluyla bu if-
tiraların hesabının sorula-
cağını ifade etti.

Başkan Yakar, “İlçemi-
zi 9 yıldır ilmik ilmik işledik. 
Yüzlerce hizmete milyon-
larca liralık yatırımlara im-
za attık. Alt yapımızı yeni-
ledik. Üst yapımızı yenile-
dik. Yenilenmeyen yerleri 
doğalgaz hatları döşen-
dikten sonra yapmaya de-
vam ediyoruz. Millet bah-
çemizi ilçemize kazandır-
dık. Kapalı ve açık Oto-
parklar, çocuk parkları yap-
tık. Çöp sorununu tarihe 
gömdük. Sahilimizi karan-
lıklardan kurtardık. Cad-
delerimizi nakış nakış küp 
taş ve ışıklandırmalarla iş-
ledik. İskelemizi düzenle-
dik. İlçemizin her yanı şan-
tiye alanı gibi. Daha güzel 
bir Bulancak çalışıyoruz. 
Şu an ilçemize yeni hiz-
metler kazandırmak için 

Ankara’ya üç bakanımızla 
görüşmek için gidiyorum. 
İnşallah güzel haberlerle 
döneceğim. Bulancak hal-
kına verdiğimiz sözleri bir 
bir yerine getiriyor bunun 
da mutluluğunu yaşıyoruz. 
Bunca yatırım ve hizmetin 
yanında maalesef ilçemiz-
de dedikodu ve iftira atma-
yı meslek edinmiş şahısla-
rın iftiralarıyla uğraşmak 
ise bizleri yaralıyor ve üzü-
yor.
BELGE YOK DELİL YOK 

SÜREKLİ İFTİRA
Benden önceki beledi-

ye başkanımıza, milletve-
killerimize ve bulunduğu 
tüm çevrelere iftiralar at-
mayı özetle dedikodu yap-
mayı gazetecilik diye yut-
turduklarını sananlar var. 
Sosyal medyadan bilgi, 
delil ve somut veri olma-
dan iftira atan bu şahıslar-
la ilgili hukuk birimimiz der-
hal yargıya suç duyuru-
sunda bulunuyorlar.

Göreve geldiğimden 
bu yana “İmza yetkisi elin-
den alındı” diye defalarca 
paylaşım yapan bu cahil 
insan ve ona destek ve-
renler imza yetkisinin elin-

den alınması diye bir hu-
kuki cezanın olmadığını 
dahi bilmiyorlar. En son 
yine meclis toplantılarına 
katılmadığım bu nedenle 
de imza yetkimin elimden 
alındığını sanki elinde bir 
kanıt belge varmış gibi yaz-
mış. Daha önceki yalanlar 
gibi bu da yalandır, iftira-
dır. Görevimin başında ve 
Bulancak halkının hizme-
tindeyim. Ben Allah izin ve-
rirse müjdelerle dönece-
ğim ve halkıma hizmetkar 
olmaya devam edeceğim. 
Halkıma yaptığım hizmet-
lerin altına imzamı atmaya 
devam edeceğim. Ama 
onlar attıkları iftiralardan 
utanmayacaklar. Halkımı-
za çağrım iftiracı olduğu 
hukuk önünde defalarca 
kanıtlanmış şahısların de-
dikodularına itibar etme-
meleridir” diye konuştu. 
(Gülsen Dikgöz)

“Sürekli iftira”
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CHP'de seçim takvimi başladı

Cumhuriyet Halk Parti-
si Bulancak İlçe Başkanı 
Necmi Sıbıç, 3 Temmuz 
2023 tarihinde Bulancak 
İlçe Başkanlığının kongre 
delege seçim takviminin 

revlileri, yer, saati belirlen-
miş ve partimiz ilan tahta-
sına aşılmıştır. Partimize, 
ilçemize ve ülkemize ha-
yırlı olsun” dedi. (Yıldız 
Haber)

başladığını açıkladı.
Yazılı bir açıklama 

yapan başkan Sıbıç, “3 
Temmuz 2023 tarihinde 
Partimizin ilçe kongre de-
lege seçim takvimi başla-

mıştır. Dış mahallelerimiz 
(Ucarlı, Duacıoğlu, Şem-
settin, Sisin, Kızılot, Sa-
raçlı, Arifli, Pazarsuyu 
Emecen) Beldeler ve Köy-
lerimizin delege seçim gö-

Alucra'da trafik kazası

2 yaralı

Giresun'un Alucra ilçe-
sinde trafik kazası mey-
dana geldi. Kazalarıyla 
gündemden düşmeyen 
Alucra Kemallı Mahallesi 
sa pa ğın da mey da na 
gelen trafik kazasında 
araçlarda maddi hasar 
meydana geldi, 2 kişi hafif 
şekilde yaralandı.

Edinilen bilgiye göre 
Yunus Emre Mahallesi is-
tikametinden Kemallı Ma-
hallesi istikameti yönünde 
aracıyla seyir halinde 
olan M.Y. yönetimindeki 
otomobil çevre yolu kav-
şağında Şebinkarahisar 

istikametine giden O.G. 
yönetimindeki otomobil 
ile çarpıştı.

Meydana gelen kaza-
da araç içindekiler yara al-
mazken araçlar kullanıla-
maz hale geldi. Kaza son-
rası çevre yolu güvenliği 
emniyet ekiplerince sağ-
lanarak araçlar kaza ye-
rinden kaldırıldı. Kaza ile 
alakalı Alucra Cumhuriyet 
Savcılığı soruşturma baş-
lattığı öğrenildi.
Vukuatlı Kemallı Sapa-
ğında Trafik Lambası 

İsyanı!
Öte yandan Kemallı ve 

Yunus Emre Mahallesin-
de yaşayan vatandaşlar, 
D-40 Devlet Karayolu 
ağında bulunan ve çevre 
yolu olarak tabir edilen gü-
zergahında çok sayıda ya-
şandığını, geçen sene 
aynı kavşakta ölümlü bir 
kaza olduğunu, bu yılda 
ikinci trafik kazası olduğu-
nu ileterek kavşağa trafik 
lambasının konulmasını 
istediklerini, Karayolları 
16. Bölge Müdürlüğünün 
bu konuda duyarsız kal-
masından dolayı şikayet-
çi olduklarını ilettiler. (Yeni 
Şebinkarahisar)

Şebinkarahisar, Karadeniz Off Road
Kupası'na ev sahipliği yapıyor!

16. Karadeniz Off Road 
Kupası yarışları Şebinka-
rahisar Belediyesi ev sa-
hipliğinde ve Şebinkarahi-
sarlılar Yardımlaşma Der-
neği’nin katkılarıyla 14-15-
16 Temmuz’da Giresun'un 
Şebinkarahisar ilçesinde 
yapılacak.

16.KARADENİZ OFF 
ROAD KUPASI HEYE-

CANI ŞEBİNKA-

yarış parkurlarında ger-
çek le şecek. 16 Tem-
muz’da seyircili gösteri için 
belediye yarış alanına üc-
retsiz araç gönderecek.

14 TEMMUZ CUMA
15:00 SEREMONİK 

START
20:30 OFF ROAD 

YARIŞ ARAÇLARIYLA 
ŞEHİR GEÇİŞİ

21:00 NURETTİN BAY 
KONSERİ ( KENT MEY-
DANI)

15 TEMMUZ CUMAR-
TESİ

09:20 1 .AYAK ORMAN 
ETABI YARIŞI ( ÇAY 
MEVKİİ)

20:30 15 TEMMUZ DE-
MOK RASİ VE MİLLİ 
BİRLİK GÜNÜ ANMA 
PROGRAMI ŞEBİNKA-
RAHİSAR BELEDİYESİ 
MEHTER TAKIMI GÖS-
TERİSİ

16 TEMMUZ PAZAR
09:40 2.AYAK OFF 

ROAD YARIŞI (SEYİRCİ 
ETABI - ÇAY MEVKİİ)

19:00 ÖDÜL TÖRENİ
22:00 EMRE GÜRSOY 

KONSERİ (KENT MEY-
DANI ) (Dursun Onur)

RAHİSAR’DA BAŞLI-
YOR

Giresun Şebinkarahi-
sar ilçesinde 16. Karade-
niz Off Road Kupası 2. 
ayak yarışlarında geri 
sayım başladı. Yarışlara 
son 10 gün kalırken, ilçede 
büyük heyecan yaratan ya-
rışlar öncesi program da 
belli oldu.
25 PROFESYONEL OFF-

ROAD ARACI 30 PİLOT 
VE CO-PİLOT KATILA-

CAK
25 profesyonel Off 

Road aracı,30 sporcunun 
katılacağı yarışlarda yerli 
ve yabancı pilotlar Şebin-
karahisar'da coşku oluştu-
racak.

GÜNDÜZ YARIŞ, 
AKŞAM KONSER
Şebinkarahisar ilçesine 

bağlı Biroğul Mahallesi 
Çay Mevkisinde gün içinde 
yapılacak olan yarışlar ve 
akşam saatlerinde Kent 
Meydanı’nda konser veri-
lecek. Yarışların ilk günü 
Nurettin Bay sahneye çı-
kacak; son gün ise Emre 
Gürsoy konser verecek. 
16 Temmuz Pazar günü 
konserlerin ardından kupa 
ve ödül töreni ile bitecek.
İŞTE KARADENİZ OFF-
ROAD KUPASI 2. AYAK 

YARIŞ PROGRAMI
3 gün sürecek olan or-

ganizasyonda; ilk gün ha-
zırlık olarak ekipler şehir 
merkezinde Seremonik 
Geçiş, 2. gün Orman Etabı 
ve 3. gün seyircili gösteri 
etapları Çay Mevkii’ndeki 

Mezbahaneye ilgi yoğundu

Giresun Belediyesi 
Mezbahanesi geçtiğimiz 
yıl Kurban Bayramı’nda ol-
duğu gibi bu yıl da Kurban 
Bayramı’nda vatandaşla-
rın yoğun ilgisine cevap 
verdi. Kurban ibadetini ye-

rine getirmek isteyen va-
tandaşlar bayramın ilk sa-
atlerinden itibaren mez-
ba ha ne den üc ret siz 
kesim hizmeti aldı.

Hayvanların veteriner 
kontrolünde hijyenik şart-
larda kesilmesi nedeniyle 
tercih edilen Belediye 
Mezbahanesinde hay-
vanlar uzmanlar tarafın-
dan kesilirken, etler po-
şetlenerek hisse sahiple-
rine verildi.

Belediye Mezbahane-
sinde İslami şart lara 
uygun olarak bayram bo-
yunca 105 büyükbaş ve 
32 küçükbaş hayvan kesi-

mi gerçekleşirken, mez-
bahanede bekleyen va-
tandaşlara da belediye ta-
rafından ikramlarda bulu-
nuldu.

Giresun Belediyesi Ve-
teriner İşleri Müdürlüğü 
Yetkilileri tarafından yapı-
lan açıklamada: “Her yıl 
Kurban Bayramı’nda va-
tandaşlarımızın kurban 
kesim hizmeti sağlıyoruz. 
Kurbanlarımız hijyenik 
şartlara uygun şekilde ve-
teriner kontrolünde kesili-
yor. Vatandaşlarımız bu 
yıl da kesimlerden olduk-
ça memnun kaldılar” ak-
tarıldı. (Dursun Onur)

Trabzon'da 2023 Fındık Rekoltesi
Tespit Çalışmaları Başladı

Trabzon Ticaret Bor-
sası tarafından yapılan 
açıklamaya göre, Tarım 
ve Orman Bakanlığı ko-
ordinasyonunda Trab-
zon'da çotanak sayımına 
başlandı. Tahmini rekol-
te tespiti için ilçelerde ör-
nekleme yöntemiyle ça-
lışmalar gerçekleşecek.

Tahmini rekolte tespiti 
için kentin fındık tarımı 
yapılan ilçelerine çota-
nak sayımı gerçekleştiri-
leceği aktarılan açıkla-
mada, çalışmaların 11 
Temmuz Salı gününe 
kadar sahil, orta ve yük-
sek kesimlerde örnekle-

me yöntemiyle yürütüle-
ceği aktarıldı.

Açıklamada, rekolte 
tespit komisyonunda, 
Tarım ve Orman İl Mü-
dürlüğü, Trabzon Ticaret 
Borsası, Doğu Karade-
niz İhracatçılar Birliği, 
FİSKOBİRLİK, Giresun 
Fındık Araştırma Ensti-
tüsü Müdürlüğü, Ulusal 
Fındık Konseyi, Türkiye 
Ziraat Odaları Birliği 
(TZOB) ve Toprak Mah-
sulleri Ofisi Trabzon Baş-
müdürlüğünün yer aldığı 
belirtildi. 

(Trabzon Ticaret  
Borsası)
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Giresun Be lediyesi 
şehir için yeni yatırımlar ve 
projeler geliştirirken keyifle 
dolu dolu yaşanan bir Gire-
sun için kültür sanat faali-
yetlerini de ara vermeden 
devam ediyor.

Bu kapsamda, şehrin 
kültür ve sanat hayatını 
canlı tutmak amacıyla dü-
zenlenen Giresun'da Yaz 

Clown Kardeşler.
7  Te m m u z  C u m a  

(yarın) 20.30: Entrikalı 
Dolap Komedyası, Akça-
abat Belediye Tiyatrosu.

8 Temmuz Cumartesi 
20.30: Bir Masal ya da Ger-
çek, Er zu rum Medya 
Sanat Evi.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
tüm tiyatro severleri '3. 
Açık Hava Tiyatro Günle-
ri'ne davet ederek: “Geçti-
ğimiz iki yılda organize etti-
ğimiz ve 7'den 70'e vatan-
daşlarımızdan büyük be-
ğeni toplayan Açık Hava Ti-
yatro Günleri'nin bu yıl 
3.’sünü gerçekleştiriyoruz. 
Şehrimize kazandırdığı-
mız Plajlar Bölgesi Amfi Ti-
yatro alanında gerçekle-
şecek ve toplam 5 oyun 
sergilenecek tiyatro günle-

Başka Güzel etkinlikleri 
kapsamındaki 3. Açık 
Hava Tiyatro Günleri baş-
ladı.

Ordu Büyükşehir Bele-
diyesi Karadeniz Tiyatro-
su'nun sergilediği “Radyo-
yu Hümayun” oyunu ile 
başlayan 3. Açık Hava 
Günleri 8 Temmuz'a kadar 
devam edecek. Birbirin-

rimizde vatandaşlarımızın 
keyifle vakit geçirmelerini 
temenni ediyorum. Tiyat-
ronun eğitici, eğlendirici, 
düşündürücü ve birleştirici 
unsurlarını tiyatro günleri-

den değerli oyunlara ev sa-
hipliği yapacak tiyatro gün-
lerinin ilk oyunu yoğun izle-
yici katılımıyla tamamlan-
dı.

Birbirinden keyifli oyun-
ların sahneleneceği Tiyat-
ro Günleri’nde program şu 
şekilde:

6 Temmuz Perşembe 
(bugün) 20.30: Tadilat, 

miz ile birlikte hemşehrile-
rimizle buluşturuyoruz. 3. 
Açık Hava Tiyatro Günle-
ri’nde hem çocuklar, hem 
gençler hem de büyüklerin 
beğeniyle izleyeceği oyun-

lar yer alıyor. Açık Hava Ti-
yatro Günlerine büyük 
küçük tüm vatandaşlarımı-
zı davet ediyorum” ifadele-
rini kullandı. 

(Dursun Onur)

3. Açık hava tiyatro günleri

“Sondaj ve drenaj hemen başlayacak” 

AK Parti Şebinkarahi-
sar İlçe Başkanı Nejat 
Okuyar, "İlçede yüzeysel 
toprak hareketliliğinde 
önemli etkenlerden birisi 
olan yeraltı sularının son-
daj yöntemiyle tespit edi-
lerek drenaj ve tahliyeleri 
için Öksürük kayası ete-
ğinde, İlçe Komando Birli-

ğinden Güllüoğlu mevki-
ine kadar olan alanda; ön-
celikle tespit, sonra tara-
ma ardından sondaj ve 
drenaj aşamalarından olu-
şacak bir sürecin hemen 
başlayacaklarını ifade et-
tiler” dedi.

Şebinkarahisar için 
son derece önem arz 

eden, yeraltı sularının 
oluşturduğu risklerin ber-
taraf edileceğini ifade 
eden Okuyar, ilçenin bu 
büyük probleminin çözü-
mü noktasında gerekli gö-
rüşmeleri yaparak süreci 
hızlandıran siyasi ve yet-
kilere teşekkür etti. 

(Gülsen Dikgöz)

Ağaçbaşı Otçu Göçü Festivali gerçekleşti

Güce Belediye Başka-
nı Aytekin Boduroğlu, bu-
sene 5.sini düzenledikleri 
Güce Ağaçbaşı Yaylası 
Otçu Göçü Festivalini 
büyük bir coşku ile ger-
çekleştirdiklerini bildirdi.

Festivale katılım sağ-

layan AK Parti Giresun Mil-
letvekili Ali Temür, 26. ve 
27. Dönem Milletvekili 
Cemal Öz türk başta 
olmak üzere tüm katılım-
cılara teşekkür eden Baş-
kan Boduroğlu, “2 gün bo-
yunca Ağaçbaşı Yayla-

mızda bizlere eşlik eden 
jandarma personelimize 
sağlık çalışanlarımıza ve 
yaptığımız festivalimize 
büyük katılım sağlayan 
herkese ayrıca teşekkür 
ediyorum” ifadelerini kul-
landı. (Dursun Onur)

Karaagaç köylüleri 11. geleneksel

Bulancak'a bağlı Kara-
ağaç Köy halkı Atalan 
Obası Çoban Bağırtan 
(Çoban Bardağı) gelenek-
sel Piknik'te buluşarak çe-
şitli etkinlikler yaptılar.

Çok sayıda Karaağaç-
lının katıldığı piknikte, gö-
nüllerince eğlenen Kara-
ağacılar günlük hayatta ya-
sadıkları stresi bu etkinlik-
te bir nebze olsun unuttu-
lar. Dernek Yetkilisi Mürsel 
Vural, yaptığı açıklamada, 
"Karaagaç Köyü olarak 11 
incisi düzenlediğimiz ge-
leneksel piknik günümüz-
de birlik beraberliğimizi 
kuvvetlendirmek, kardeş-
l i ği mi zi pe kiş tir mek, 
yoğun is temposu ve hep 
uzaklık sebebiyle oluşan 
özlemlerin bir günlüğüne 
de olsa gidermek amacıy-

piknikte

buluştular

la tüm es dost ve akraba-
lar, komsu köyler ve gur-
betçilerin katılımıyla her yıl 
düzenlemiş olduğumuz 
(pandemi dönemi hariç) ge-
leneksel piknik günümüzü 
bayramın 2. günü yaptık" 
dedi. Köylüler piknikte 
halat çekme, teknebel gibi 
geleneksel oyunları oyna-
dılar.  (Haber Merkezi)

Engin, yeniden
Kamu-Sen Temsilcisi

Kamu-Sen Genel Başkanı Önder Kahveci tarafın-
dan Türk Eğitim-Sen Giresun Şube Başkanı Tacettin 
Engin, Kamu-Sen Giresun İl Temsilcisi olarak yeniden 
görevlendirildi. Engin, “Bu görev için şahsımızı uygun 
gören başta Sayın Genel Başkanımız Önder Kahveci, 
Türkiye Kamu-Sen Genel Sekreteri ve Türk Eğitim-
Sen Genel Başkanı Sayın Talip Geylan, Türkiye Ka-
mu-Sen Teşkilatlardan Sorumlu Genel Başkan Yar-
dımcısı Sayın Yücel Kazancıoğlu'na ve birlikte görev 
yapmaktan onur duyduğum Türkiye Kamu-Sen Gire-
sun İl Teşkilatına teşekkür ederim. Var olsun teşkilatı-
mız, var olsun Türkiye Kamu-Sen” ifadelerini kullandı. 
(Dursun Onur)
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Gençlik ve Spor Bakan-
lığının çocuk ve gençlerin 
yaz tatillerini iyi değerlen-
dirmeleri amacıyla başlat-
tığı spor okullarında yaz dö-
nemi başladı.

Spor okullarının faali-
yetlerine katılmak isteyen-

daki çocuk ve gençler, ille-
re göre değişen 60'ın üze-
rinde branştan istedikleri 
faaliyetlere katılabilecek. 
Sporu sevdirmenin, spor 
kulüplerine sporcu kayna-
ğı oluşturmanın, toplumda 
spor kültürünü güçlendir-
menin ve sporun daha 
geniş kitlelere yayılması-
nın amaçlandığı yaz spor 
okullarında, değerlendir-
meler sonucunda başarılı 
olan ve gelecek vadeden-
ler spor kulüplerine yön-
lendirilerek profesyonel 
spor yaşamlarına ilk adım-
larını atıyor.

ler, Gençlik ve Spor İl Mü-
dürlüklerinin internet site-
lerinden ücretsiz kayıt yap-
tırabiliyor. Temmuzun ilk 
haftasından başlayıp eylül 
ayının ilk haftasına dek sü-
recek yaz spor okullarına 
tüm illerde geçen yıllarda 

GSB'den edinilen bilgi-
ye göre, geçen yıl 62 
branşta açılan spor okulla-
rından 1 milyon 476 bin 
547 kişiyle en çok yüzme 
tercih edildi. Yüzme bran-
şını, 252 bin 104 kişiyle vo-
leybol, 197 bin 495 kişiyle 
basketbol, 183 bin 784 ki-
şiyle atletizm ve 166 bin 
357 kişiyle cimnastik takip 
etti.

GSB Spor Okulların-
dan ayrıca engelli çocuklar 
da faydalanıyor. Aileler ço-
cuklarının sosyalleşmesi 
ve hayata daha olumlu ba-
kabilmesi için GSB Spor 

olduğu gibi yine büyük ilgi 
bekleniyor. Gençlik ve 
Spor İl Müdürlüklerinin or-
ganizasyonuyla İl Spor 
Merkezleri ve Engelliler 
Spor Merkezleri'nde ger-
çekleştirilen yaz spor okul-
larında, 5-18 yaş grubun-

Okullarına yönlendiriyor.
Dört engelli federasyo-

nundan geçen yıl GSB 
Spor Okullarını 3 bin 832 ki-
şiyle Türkiye Özel Sporcu-
lar Spor Federasyonuna 
bağlı sporculardan tercih 
etti. Türkiye Özel Sporcu-
lar Spor Federasyonunu, 
2650 kişiyle Türkiye Be-
densel Engelliler Spor Fe-
derasyonu, 2491 kişiyle 
Türkiye İşitme Engelliler 
Spor Federasyonu ve 
2436 ki şiy le Tür ki ye 
Görme Engelliler Spor Fe-
derasyonu takip etti.

Yaz döneminde Genç-

lik ve Spor Bakanlığının 
yanı sıra illerdeki kulüpler 
de çeşitli branşlarda yaz 
spor okulları faaliyetleri yü-
rütüyor. Kulüplerin ücretli 
olarak gerçekleştirdikleri 
tam veya yarım gün etkin-
likli çeşitli dönemler halin-
de sunulan spor okulların-
da yüzme, basketbol, vo-
leybol, cimnastik, masa te-
nisi, badminton gibi branş-
lar ağırlıklı olarak yer alı-
yor.

Kulüp organizasyonla-
rında gençler, sadece tek 
branşta spor okullarını da 
tercih edebiliyor.  (GSB)

Yaz döneminde spor okulları genç ve çocukların
hizmetinde sunuluyor

Giresun'un Alucra ilçe-
sine bağlı Armutlu Köyün-
deki eski köy okulunda 
"Bu Topraklarda" isimli 
resim sergisi düzenlendi. 
Alucralı Hasan Necati Say-
lan'ın resim yapmaya baş-
ladığında hayalini kurdu-
ğu köyündeki kişisel resim 
sergisi yıllar sonra yaptı.

Giresun'un Alucra ilçe-
sine bağlı Armutlu köyün-

den olan Hasan Necati 
Saymaz'ın yaptığı resim-
ler, Köy Yaşam Merkezi 
Projesi kapsamına alınan 
eski köy okulunda sergi-
lendi. 'Bu Topraklarda' 
isimli resim sergisi açıldı.

Eski köy okulunun bah-
çesinde köylülerin katılımı 
ile gerçekleştirdiğimiz 
program, Armutlu Köyü 
Muhtarı Mehmet Patka-

vak, Köy Dernek Başkanı 
Erol Tekneci, Necati Say-
lan'ın konuşmaları ile baş-
ladı.

Resim sanatına olan il-
gisini geliştiren 68 yaşın-
daki Hasan Necati Say-
maz, hayalini kurduğu ser-
giyi gerçekleştirdi. Çocuk-
luk yıllarında okuduğu 
okulda resimlerini sergile-
yen Saymaz, resim sana-

tına ilk başladığı yıllarda 
köyünde resim sergisi 
açmak olduğunu dile ge-
tirdiği için mutlu olduğunu 
belirtti.

İlgi ile gezilen resim 
ser gi sin de ko nuş ma 
yapan Saymaz, şu ifade-
leri kullandı:

"Çocukluğumun geçti-
ği köyümde, okuduğum 
okulda, resim yapmayı 
başlayınca ilk aklıma 
gelen şey köyümde bir 
resim sergisi açmak oldu. 
Bunu da sizin sayenizde, 
köylülerimin sayesinde 
gerçekleştirdiğimiz için 
çok mutluyum. Sizler de 
gördüğünüz gibi köyümün 
çeşitli yerlerini resmetme-
ye çalıştım. Hepinize te-
şekkür ediyorum."

Köylülerimizin sergiyi 
gezmesi ve yemek ikramı 
ile programımız devam 
eden sergide bazı resim-
ler de satın alınarak geliri 
köy yaşam merkezine ba-
ğışlandı. (Yenişebinkara-
hisar)

Hayalini kurduğu sergiyi 68 yaşında
gerçekleştirdi!

Otçu Göçü Şenliği renkli geçti

Keşap Karabulduk 
Köyü’nde Otçu Göçü Şen-
liği yapıldı. Karabulduk 
Karatepe İnsafoğlu çayı-
rında ilki gerçekleşen 
Otçu Göçü Şenliği renkli 
geçti. Karabulduk Köyleri-
ni ve Yaylalarını Koruma 
Güzelleştirme derneğinin 
öncülüğünde ilki düzenle-
nen Otçu Göçü Şenliğin-
de pancar çorbası, ısır-
gan yemeği, mısır ekmeği 

ve ayran ikramında bulu-
nuldu. Dernek Başkanı 
Selahattin Toslu; “Bizler il-
kini gerçekleştiriyoruz. 
Otçu göçü Şenliğini uma-
rım gelecek nesillere ak-
tarabiliriz. İlkini düzenle-
diğimiz için ufak tefek ak-
silikler ve eksiklikler olabi-
lir. Yüce Allah bizlere 
nasip ederse önümüzde 
ki yıl eksiklik olmadan 
daha iyi bir şenlik hazırla-

yacağız. Yaylalarımızı ve 
doğamızı korumalıyız. 
Piknik yaptığımız alanlara 
çöp bı rak ma ma lı yız. 
Bugün buraya uzaktan ve 
yakından gelerek Şenliği-
mize neşe katan herkese 
gönülden teşekkür ediyo-
rum” dedi.

Şenliğe MHP Milletve-
kili Ertuğrul Gazi Konal da 
katıldı. 

(Dursun Onur)

KİB fındık ihracat raporunu açıkladı

Karadeniz Fındık ve Mamülleri İhracatçıları Birliği 2022-23 ihracat sezonunun ilk 
on ayı (01 Eylül 2022-30 Haziran 2023) ve 2023 yılı Haziran ayında gerçekleşen Tür-
kiye fındık ihracatına ilişkin bilgiler ve son 2 sezon ile karşılaştırmalı olarak bilgileri 
paylaştı.

KİB’den yapılan açıklamada şu bilgiler verildi:
“01 Eylül 2022 – 30 Haziran 2023 tarihleri arasında 262,173 ton iç fındık 

1,579,600,492 dolar değerinde iken, 01 Eylül 2021 – 30 Haziran 2022 tarihleri ara-
sında ise 306,173 ton iç fındık 1,807,503,205 dolar şeklinde gerçekleşti. Son olarak 
01 Eylül 2020 – 30 Haziran 2021tarihleri arasındaki veriyi de bildiren KİB 254,278 
ton iç fındık değerinin ise 1,766,955,349 dolar" olduğunu aktardı. (Dursun Onur)

Bilgi Evleri yaz okullarına
yoğun katılım sürüyor

Giresun Belediyesi’nin 
Aksu Mahallesi, Hacısi-
yam Mahallesi ve Çıtlak-
kale Mahallesi’nde hayata 
geçirdiği Bilgi Evleri’nde 
Yaz Okulları yoğun katılım 
ile devam ediyor.

Giresun Belediyesi 
Bilgi Evleri’nde okulların 
kapanması ile birlikte yaz 
döneminde planlanan Yaz 
Okulları’nda öğrencilere 
nitelikli zaman geçirmeleri 
için çeşitli konularda etkin-
likler ve atölyeler yapılı-
yor.

Hafta içi 09.30 ile 
17.00 saatleri arasında öğ-
renciler bilim, sanat, spor, 
kültür gibi alanlarda eği-
timlerce öğrencilerin ilgi 
ve yeteneklerini geliştir-
meleri destekleniyor. Ayrı-
ca, öğrencilerin sosyal be-
cerilerini güçlendirmeleri 
için grup etkinlikleri, takım 
oyunları ve sosyal sorum-
luluk projeleri gibi aktivite-
ler de gerçekleştiriliyor. 7 
yaşından büyük çocukla-
rın kayıt olabildiği yaz 
okul la rın da ala nın da 
uzman ve deneyimli eğit-
menler tarafından eğitim-
ler gerçekleştiriliyor.

Yaz boyunca gerçekle-
şecek etkinlik planında; 
Bilgi yarışması, satranç 
turnuvası, masa tenisi, mü-
nazara yarışması, gele-
neksel oyunlar yarışma-
lar, akıl zeka oyunları tur-
nuvası, dondurma şenliği, 
çocuk sineması, futbol 
okulu, çocuk tiyatrosu, 
yazar buluşması, sokak 
oyunları, temel resim, se-
ramik, eva tasarım, sat-
ranç, ebru, kağıt sanatları, 
taş boyama, akıl zeka 
oyunları ve çeşitli gezi 
programları yer alıyor.

Giresun Belediye Baş-

kanı Aytekin Şenlikoğlu, 
Bilgi Evi Yaz Okulları pro-
jesinin amacının çocukla-
rımızın yaz tatillerini eğ-
lenceli ve öğretici bir şekil-
de değerlendirmelerine 
imkan sağlamak olduğu-
nu belirterek; “Şehrimizin 
her anlamda gelişmesi 
için planladığımız çalış-
maların başında gelen 
Bilgi Evlerimiz ile geçtiği-
miz 4 yılda binlerce çocu-
ğumuza dokunma fırsatı 
yakaladık. Geleceğimizin 
teminatı olan çocuklarımı-
zın kendilerini geliştirme-
leri adına Bilgi Evlerindeki 

öğretmen arkadaşlarımız 
ile yoğun bir yaz programı 
planladık. Çocuklarımızın 
kişisel gelişimlerini des-
teklemek adına gerçek-
leştirdiğimiz çalışmalar ile 
onların yeteneklerini keş-
fetmelerini, yeni hobiler 
edinmelerini ve akran eği-
timiyle birlikte farklı alan-
larda deneyim kazanma-
larını hedefliyoruz. Değer-
li ailelerimizin çocuklarını 
Bilgi Evlerine gitmeleri ko-
nusunda teşvik etmelerini 
bekliyoruz” ifadelerini kul-
landı. 

(Giresun BLD)

Çocukların kaliteli zaman harcayacakları bilgi evleri yaz okulu sürüyor
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“Fındık üreticilerinin tek seçeneği var. O da mücadele”

Emek Partisi Giresun İl 
Temsilcisi Halit Keskin, fın-
dık politikaları değişme-
den mağduriyet bitmez di-
yerek üreticilere seslendi. 
“İktidardan bekleyen değil, 
haklarımız için mücadele 
edenler olmalıyız” dedi.

miz bu uygulama sonucu 
üreticiler yoksullaştı, yerli 
ve yabancı tarım gıda te-
kelleri zenginliklerine zen-
ginlik kattılar. “dedi.

Her yıl aynı senaryo fın-
dık sezonu öncesi fındık fi-
yatlarının düşürüldüğüne 

Emek Partisi Giresun 
Temsilcisi Halit Keskin 
özellikle 21 yıldır uygula-
nan tarım politikaları nede-
niyle üreticilerin mağdur 
edildiğini vurgulayarak, 
“4572 sayılı birlikler yasa-
sının çıkarılmasıyla ko-

dikkat çeken Keskin, “Her 
yıl aynı oyun oynanıyor. 
Haziran ayı geldiğinde fın-
dık fiyatları düşürülmeye 
başlanıyor. Aynı zamanda 
TMO da fındık satışı yapa-
rak ihracatçıları rahatlatı-
yor. Yeni sezon fiyatı da ka-
panan fiyatın üzerinde 
küçük bir artış yaparak fın-
dık fiyatlarında algı yaratı-
yorlar. Oysa olması gere-
ken fındık fiyatının maliye-
tinin hesaplanması ve enf-
lasyon oranının dikkate 
alınmasıyla belirlenecek 
bir fiyattır. Üreticiler fındı-
ğını maliyetinin altına sat-
mak zorunda bırakılıyor-
lar” ifadelerini kullandı.

Üretici taleplerini dillen-
dirmeli

Üreticilere seslenen 
Keskin, “Bekleyerek, birbi-
rimize dert yanarak emeği-
mizin, ürünümüzün hakkı-
nı alamayız. İktidar yıllar-
dır mağdur olmamıza 
neden oluyor. O zaman tek 
yol kalıyor; emeğimiz, ürü-
nümüz için bir araya gelip 
mücadele etmek. Öncelik-
le üretici köylüleri sendika-
larında, derneklerinde ör-
gütlenmeye çağırıyoruz. 
İktidarın iki dudağı arasın-
dan çıkacak fiyat üreticileri 
memnun etmedi, etmez 

operatiflere devlet desteği-
nin kesilmesinden sonra 
AKP iktidarı da fındığın fi-
yatını “serbest piyasa” be-
lirleyecek diyerek üreticiler 
tek alıcı olan ihracatçıların 
ve tüccarların insafına terk 
edildi. Yıllardır eleştirdiği-

de. Ayrıca iktidar fiyat açık-
lıyor ancak TMO üreticile-
rin ürünlerinin tümünü al-
mıyor. Göstermelik bir 
alımla piyasayı yerli ve ya-
bancı tekellere bırakıyor. 
Hava koşullarının olumsuz 
gitmesi nedeniyle belki de 
ürün az olacak. Gübre, 
ilaç, işçilik giderlerimize 
rağmen yeterli ürün de ala-
mazsak uygulanan fındık 
politikaları nedeniyle daha 
da mağdur olunacak” şek-
linde konuştu.

Fındıkta çözüm var
2000 yılında çıkarılan 

4572 sayılı Birlikler Yasası 
ön ce si tar tış ma lar da 
bugün yaşanacakları an-
lattıklarını belirten Keskin, 
“4572 sayılı birlikler yasası 
öncesi yapılan salon top-
lantıları da dahil “serbest pi-
yasa” politikasıyla bugün 
yaşanacakları her yıl yine-
leyerek anlattık. O zaman 
bizlere “senaryo yazıyor-
lar, devlet üreticileri mağ-
dur etmez” diyorlardı. 
Bugün mağduriyetin en bü-
yüğü yaşanıyor. Yine de ya-
pılacaklar var. “Serbest pi-
yasa” kuralı terk etmek 
başta olmak üzere hey yıl 
yinelediğimiz çözüm öneri-
lerimizi bir kez daha yine-
leyelim” diyerek önerilerini 

şöyle sıraladı:
1- Üretici köylüler kendi 

çıkarları için sendikaların-
da bir araya gelerek ba-
ğımsız örgütlenmelerini 
sağlamalı.

2- 4572 sayılı birlikler 
yasası üreticiler lehine de-
ğiştirilmeli.

3- Fındık fiyatı, üretici-
lerin içinde ve belirleyici ol-
duğu komisyon tarafından 
maliyet, kar ve refah payı 
gözetilerek hesaplanmalı.

4- TMO fındık alıyor-
muş gibi yapmamalı, ran-
devu vb ürün vermeyi güç-
leştiren uygulamalar kaldı-
rılmalı.

5- Devlet, fındık alımı 
için kooperatiflere maddi 
destek sağlamalı.

6- Kooperatiflerin yurt-
dışı satışında kolaylık sağ-
lanmalı.

7- Üreticilerin köy ko-
operatiflerinin kurulması 
için teşvik edilmeli.

8- Tarıma destek artırıl-
malı ve öncelik küçük üre-
ticilere olmalı.

9- Gübre, ilaç, mazot 
destekleri üreticilerin ge-
reksinimi kadar olmalı.

10- Dönüm parası ola-
rak bilinen Alan bazlı des-
tek, ürüne destek biçimin-
de olmalı. (Dursun Onur)

Emek Partisi Giresun İl Temsilcisi Halit Keskin, fındık politikaları
değişmeden mağduriyet bitmez diyerek üreticilere seslendi.

“İktidardan bekleyen değil, haklarımız için mücadele edenler olmalıyız” dedi.

Noterde tapu satışı dönemi başladı

Daha önce tapuda ger-
çekleştirilen taşınmaz sa-
tışının noterde de yapıla-
bilmesine imkan sağlayan 
düzenleme hayata geçti. 
İlk uygulama Adalet Baka-
nı Yılmaz Tunç'un katılı-
mıyla gerçekleşti. Bakan 
Tunç "Taşınmaz satışıyla il-
gili işlemler bundan sonra 
hafta sonu da gerçekleş-
miş olacak" ifadelerini kul-
landı.

Arsa, tarla, konut, iş 
yeri gibi taşınmaz satışla-
rının noterliklerde de yapı-
labilmesine imkan sağla-
yan uygulama bugün ülke 
genelinde başladı. Adalet 
Bakanı Yılmaz Tunç, An-
kara 65'inci Noterliği'nde 
gerçekleşen ilk uygulama-
ya katıldı. Bakan Tunç, no-
terlik uygulamalarında 
önemli bir aşamayı daha 
kaydettiklerini belirterek, 
geçen yıl 28 Temmuz'da 
yargı paketiyle hayata 
geçen taşınmaz satışları-
nın noterliklerde de yapıla-
bilmesine imkan sağlayan 
yasal düzenlemenin uygu-
lamasını başlattıklarını ak-
tardı.

"Çok önemli bir kolay-
lık”

Tunç, "Son 21 yılda bü-
rokrasiyi azaltan işlemler 
bakımından noterlik hiz-
metlerinde de çok kolay-
laştırıcı ve vatandaşları-
mızın kamu hizmetlerin-
den yararlanmasını daha 
etkin, daha kolay ve daha 
hız l ı  sağ la ya bi lecek 
önemli düzenlemelere 
imza attık. Bunlardan en 
önemlisi işte bugün uygu-
lamasını başlattığımız ta-
puda gerçekleştirilebilen 
taşınmaz satışının noter-
lerde de yapılabilmesine 
imkan sağlayan önemli bir 
düzenleme. Noterlerimiz 
artık nöbetçi noter uygula-
masıyla hafta sonu da va-

taşınmaz satışının noter-
ler tarafından gerçekleşti-
rilebilmesine ilişkin uygu-
lamamız çok büyük bir ko-
laylık olacak" ifadelerini 
kullandı.

"Uyuşmazlıkları da or-
tadan kaldıracak”

Yılmaz Tunç "Geçen yıl 
Türkiye Büyük Millet Mec-
lisi'nde yasalaştırdığımız 
bu önemli düzenlemenin 
bugün hayata geçmesin-
den, uygulamaya başla-
masından çok mutlu olu-
yoruz. Hafta sonu da bu iş-
lemlerini nöbetçi noter uy-
gulamasıyla gerçekleştiri-
lecek olması vatandaşları-
mızın hafta sonu da taşın-
maz, gayrimenkul satışla-
rını yapma imkanı sağla-
mış olacak. Bu işlemlerin 
noterlerimiz denetiminde 
gerçekleştiriliyor olması 
da elbette ki sonrasında 
çıkan uyuşmazlıkları da or-
tadan kaldıracak önemli 
bir uygulama olarak düşü-
nüyoruz. Vatandaşlarımız 
artık tapuda işlemlerinin 
yapılması için günlerce 
sıra beklemek zorunda kal-
mayacak. Hızlı ve etkin bir 
şekilde istediği noterden 
bu işlemi gerçekleştirebi-
lecek" şeklinde aktardı. 
(Gülsen Dikgöz)

tandaşlarımızın hizmetle-
rine imkan sağlıyorlar. Ta-
puda, resmi dairelerde sa-
dece hafta içi yapılabilen 
taşınmaz satışıyla ilgili iş-
lemler bundan sonra artık 
hafta sonu da gerçekleş-
miş olacak. Bu da çok 
önemli bir kolaylık" şeklin-
de konuştu.

Günlerce sıra bekleme 
dönemi bitti

Yargının daha etkin ve 
acil işleyebilmesi anlamın-
da çok sayıda reform ger-
çekleştirdiklerini belirten 
Tunç, "Bakanlığımızla iliş-
kili bir müessese olarak no-

terlerimizin de işlemlerini 
daha sağlıklı ve güvenilir 
yapabilmesi adına çalış-
malarımıza devam edece-
ğiz. Daha önce de çok 
önemli uygulamalarla va-
tandaşlarımızın işlerini ko-
laylaştırmıştık. Elektronik 
noter uygulamasıyla da 
özellikle noterlerimizin ran-
devu sistemi ve bazı iş-
lemlerin direkt elektronik 
noter uygulamasıyla yapı-
labilmesi de vatandaşları-
mızın bu anlamdaki hiz-
metleri daha etkin, daha 
kolay alabilmesinin yolunu 
sağlamış oldu. Bugün de 

LGS tercih danışmanlığı standı öğrencilerin hizmetine açıldı

rosu oluşturuldu ve bura-
da Giresun Rehberlik ve 
Araştırma Merkezi rehber 
öğretmen/psikolojik da-
nışmalarca öğrenci ve ve-
lilerimize hizmet verilme-
ye başladı.

İl Milli Eğitim Müdürü 
Ertuğrul Tosunoğlu, LGS 

Milli Eğitim Bakanlığın-
ca hazırlanan 2023 Tercih 
Danışmanlığı Kılavuzu 
çerçevesinde; 2023 yılı 
içerisinde merkezi sınav-
lar ile bir üst öğretim kuru-
muna geçecek öğrencile-
rimize tercih döneminde 
reh ber l ik fa al i yet le ri  

Tercih Danışmanlığı Büro-
sunu ziyaret ederek, çalış-
malar konusunda Giresun 
Rehberlik ve Araştırma 
Merkezi Müdürü Sedat Sa-
rıgül ile görevli rehber öğ-
retmen/psikolojik danış-
manlardan bilgiler aldı.

İl Müdürü Tosunoğlu 
yaptığı değerlendirmede; 
Öğrencilerimizi sınavlara 
hazırlık, sınav esnası ve 
tercih aşamasında yalnız 
bırakmadığımızın altını çi-
zerek, bu yıl da tercih dö-
neminde öğrencilerimize 
en doğru desteği vermek 
üzere tüm görevli rehber 
öğretmen/psikolojik da-

devam ediyor.
İl Milli Eiğim Müdürlüğü 

tarafından LGS sonucuna 
göre tercih aşamasındaki 
öğrencilere 3-19 Temmuz 
2023 tarihleri arasında ter-
cih danışmanlığı sunmak 
üzere; Atatürk Meydanın-
da Tercih Danışmanlığı Bü-

nışmanlarımızın sahada 
olduğunu vurguladı. Orta-
öğretime geçiş aşamasın-
daki öğrencilerimize ve ve-
lilerine başarılar, öğret-
menlerimize de çalışmala-
rında kolaylıklar diledi.

Bilindiği üzere il gene-
linde okullarda oluşturulan 
bürolar ile öğrencilere ter-
cih danışmanlığı hizmeti 
verilmektedir. Rehber öğ-
retmen/psikolojik danış-
manı olmayan okullara 
Rehberlik Araştırma Mer-
kezlerinde görevli rehber 
öğretmen/psikolojik da-
nışmanlar tarafından hiz-
met veriliyor. Bunun ya-

nında çeşitli nedenlerle Gi-
resun’a misafir gelen öğ-
rencilere de Atatürk Mey-
danında kurulan Tercih Da-
nışmanlığı Bürosunda ter-
cih danışmanlığı hizmeti 
sunuluyor.

Ayrıca, Yükseköğretim 
Kurumları Sınavı (YKS) 
tercih dönemi başladığın-
da, okullarda ve Atatürk 
Meydanında aynı şekilde 
Tercih Danışmanlığı büro-
ları oluşturularak üniversi-
teye yerleşmeye aday öğ-
rencilere de danışmanlık 
hizmeti sunulmakta. 

(Giresun İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü)



6 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİYEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ 06 Temmuz 2023

0544 228 02 82 - 541 21187 00



7 YEŞİL ÇOTANAK GAZETESİYEŞİL ÇOTANAK GAZETESİ 06 Temmuz 2023

Bilim insanları toplum-
da daha iyi anlaşılabilmesi 
için diyabetten kalp hasta-
lıklarına insan vücudunda 
birçok sorun yaratan obe-
zitenin adını değiştirmek 
için uğraşıyor. Uzmanlar 
obezite teriminin vücut 
ağırlığına değil çevresel ve 
genetik faktörlere de da-
yanması gerektiğini iddia 
ediyor.

Bilim insanları, yetkilile-
rin ve toplumun hastalığı 
daha iyi anlamasına ve ön-
lemesine yardımcı olmak 
için obezitenin yeniden ad-
landırılması çağrısında bu-
lunuyor. Aralarında İrlan-
da'daki University College 
Cork'tan araştırmacıların 
da bulunduğu araştırmacı-

rini kullandı.
Yeni adı ‘Adipozite te-

melli kronik hastalık’ ola-
bilir

Dr. Steele, "Adipozite 
temelli kronik hastalık gibi 
farklı bir tanı terimi, bu has-
talığın doğasını daha net 
bir şekilde ifade edebilir ve 
vücut ölçüsü ile eş anlamlı 
hale gelen obezite terimini 
kullanmaya devam eder-
sek ortaya çıkabilecek 
kafa karışıklığı ve damga-
lanmayı önleyebilir" ifade-
lerine yer verdi.

Bilim insanlarına göre, 
hastalığın yeterli bir şekil-
de ele alınması, açık ve 
net bir şekilde yüksek 
vücut kitle indeksi (VKİ) he-
saplamadan ayırt edilme-

lar, yeniden adlandırma-
nın, şu anda obezite has-
talığına, bir vücut kitle en-
deksi (BMI) aralığına atıfta 
bulunabilen obezite terimi 
hakkında süregelen karı-
şıklığı önlemeye yardımcı 
olacağını aktardı.
Vücut ağırlığını tanımla-

mamalı
Bilim insanları, obezite 

teriminin vücut ağırlığına 
değil çevresel, genetik, fiz-
yolojik, davranışsal ve ge-
lişimsel faktörlere odakla-
nan bu karmaşık hastalı-
ğın gerçekliğini yansıtıp 
yansıtmadığının yeniden 
gözden geçirilmesi çağrı-
sında bulundu.

Ozempic gibi iştah 
kontrol ilaçları dünya ça-

sini gerektiriyor. Klinik tıpta 
anlaşıldığı şekliyle obezite 
bir hastalık olarak kabul 
edilme kriterlerini karşılar-
ken, VKİ ile tanımlanması 
bunu karşılamamaktadır.

Çalışmanın bir diğer ya-
zarı Francis Finucane 
"Ozempic, diyabet için ol-

pında olağanüstü bir talep 
yaratırken, araştırmacılar 
obezite hastalarının diya-
bet hastaları gibi bu tür 
ilaçlara ihtiyaç duymadık-
ları gibi yanlış bir varsayı-
ma dayanarak sıranın en 
arkasına gönderilebilecek-
lerini söyledi.

Araş tır ma cı lar, bu 
durum için daha net bir ter-
minolojinin bu eşitsizliğin 
giderilmesinde daha iyi bir 
rol oynayabileceğini söyle-
di. Çalışmanı yazarların-
dan Mar ga ret Ste ele 
"Odak noktamız vücut öl-
çüsü değil, altta yatan pa-
tofizyoloji olmalıdır. Obezi-
te hastalığı olan kişiler için 
tedavi isteğe bağlı ya da 
kozmetik değildir" ifadele-

duğu gibi obezite için de bir 
tedavi olarak onayladı. 
Obezite hastalarının kolay 
bir çıkış yolu aradığı, bu 
ilaçların sağlıklı beslenme 
ve yaşam tarzına düşük 
eforlu bir alternatif sundu-
ğu yönünde son derece 
damgalayıcı bir fikir var. 

İşte bu yüzden obeziteden 
ne kastettiğimizi netleştir-
memiz gerekiyor. TikTok 
veya Instagram'da ozem-
pic yolculuklarını anlatır-
ken gördüğümüz insanla-
rın çoğu obezite hastalığı-
na sahip değil" ifadelerini 
kullandı. (Gazete Oksijen)

Bilim insanları obeziteye yeni isim arıyor

Kurban Bayramı'nda 35 milyon kişi yolculuk yaptı

Ulaştırma ve Altyapı Baka-
nı Abdulkadir Uraloğlu, Kur-
ban Bayramı'nda kara, hava 
ve demir yolunu kullanarak se-
yahat edenlerin sayısının yak-
laşık 35 milyonun üzerinde 
gerçekleştiğini açıkladı.

Bakan Uraloğlu Kurban 
Bayramı'nı kapsayan 9 gün-
lük tatil dönemine ilişkin seya-
hat istatistiklerini paylaştı. 
Söz konusu tatil dönemindeki 
hareketliliğe dikkati çeken 

dahil) 3 milyon 887, Osmangazi 
Köprüsü'nden 854 bin 224, Mal-
kara-Çanakkale Otoyolu'ndan 
162 bin 146 araç geçişi oldu.

Aynı dönemde, 1915 Çanak-
kale Köprüsü'nden 173 bin 6, An-
kara-Niğde Otoyolu'ndan 795 bin 
985, Menemen-Aliağa-Çandarlı 
Otoyolu'ndan 179 bin 971, Bolu 
Dağı Tüneli'nden de 942 bin 245, 
otobanlardan toplam 383 bin 720 
araç geçişi sağlandı.

Yaklaşık 7,9 milyon yolcu 
hava yollarıyla seyahat etti

Türkiye genelindeki havali-
manlarında aynı tarihlerde 54 bin 
124 uçak trafiği, 7 milyon 882 bin 
üstünde yolcu trafiği gerçekleşti. 
En çok uçuş ve yolcu trafiği top-
lam 15 bin 415 uçuş ve yaklaşık 2 
milyon 410 bin misafir ile İstanbul 
Havalimanı'nda oldu. İstanbul 
Havalimanı'nda tatilin son günü 
olan 2 Temmuz'da yeni bir rekora 
imza atıldı. Pazar günü 1642 
uçuş gerçekleştirilirken, yaklaşık 
266 bin yolcu taşınarak tüm za-

Uraloğlu, "Kurban Bayra-
mı'nda kara, hava ve demir yo-
lunu kul lanarak seyahat 
edenlerin sayısı yaklaşık 35 
milyonun üzerinde gerçekleş-
ti" değerlendirmelerinde bu-
lundu.

Uraloğlu, yaşanan ulaşım 
sektöründeki yoğunluk ve ha-
reketliliği kavimler göçüne 
benzeterek, Türkiye'yi konfor-
lu ve sürüş güvenliği yüksek 
standartlı ulaşım ağlarıyla do-

manların en yüksek yolcu sayısı-
na erişti.

Antalya Havalimanı'nda son 
10 günde 10 bin 291 uçak trafiği 
gerçekleşti, 1,7 milyonun üstün-
de misafir ağırlandı. 1 Tem-
muz'da Antalya Havalimanı'nda 
gerçekleşen yaklaşık 200 bin 
yolcu sayısıyla tüm zamanların 
en yüksek yolcu sayısına ulaşıl-
dı.

Muğla Milas-Bodrum Havali-
manı'nda, 2 bin 265 uçak trafiği 
gerçekleşti, yaklaşık 238 bin yol-
cuya hizmet verildi. 2 Temmuz'da 
yaklaşık 30 bin yolcu sayısıyla 
2023'ün en yüksek rakamına ula-
şıldı. Muğla Dalaman Havalima-
nı'nda 2 bin 359 uçak trafiği kay-
dedildi. Bu havalimanında yakla-
şık 281 bin yolcuya hizmet veril-
di. 26 Haziran'da 34 bin 647 
yolcu sayısıyla 2023'ün en yük-
sek rakamına ulaşıldı.

Ankara Esenboğa Havalima-
nı'nda, 2 bin 862 uçak trafiği ger-
çekleşti, 389 binin üstünde yolcu-

nattıklarını belirtti.
İstan bul-İzmir Oto yo-

lu'ndan 3,9 milyon araç geçti
Ulaştırma ve Altyapı Ba-

kanlığından yapılan açıkla-
maya göre, 23 Haziran-2 Tem-
muz'da Kuzey Marmara Oto-
yolu'ndan (Yavuz Sultan 
Selim Köprüsü dahil) 3 milyon 
288 bin 89, Yavuz Sultan 
Selim Köprüsü'nden 796 bin 
455, İstanbul-İzmir Otoyo-
lu'ndan (Osmangazi Köprüsü 

ya hizmet verildi. İzmir Adnan 
Menderes Havalimanı'nda, 2 bin 
317 uçak trafiği, yaklaşık 355 bin 
yolcu taşıması kayıtlara geçer-
ken, Trabzon'a 12 farklı ülkeden 
uçuş gerçekleşti, 30 Haziran'da 
145 uçak trafiğiyle en yüksek ra-
kama ulaşıldı.

Demir yollarında ise YHT ile 
343 bin 658, ana hat trenlerle 162 
bin 863 ve bölgesel trenlerle bir-
likte de 320 bin 906 olmak üzere 
toplam 827 bin 427 yolcu taşındı.

3,2 milyon lira fahiş fiyat ceza-
sı kesildi

Terminallerden ve turizm se-
yahat firmalarından toplam 6 mil-
yon 115 bin 294 kişiye otobüs bi-
leti satıldı. Kurban Bayramı süre-
since 1393 işletme ve 5 bin 18 
otobüs denetlendi, 6 bin 155 
fahiş fiyat uyarısı yapıldı, 861'ine 
idari para cezası kesildi. Yolcu bi-
letlerine fahiş fiyat uygulayan fir-
malara toplam 3 milyon 182 bin 8 
lira idari para cezasına çarptırıl-
dı. (Gülsen Dikgöz)

Giresun Belediyesi Zabıta
ekipleri görev başında

Giresun Belediyesi Zabı-
ta Müdürlüğü ekipleri, şehir 
genelinde market denetimle-
rini aralıksız de-vam ediyor.

Vatandaşların sağlığının 
ve tüketici haklarının korun-
ması amacıyla yapılan dene-
timler kapsamında şehir ge-
nelindeki marketlerde satışa 
sunulan ürünlerin son kullan-
ma tarihi ile fiyat etiketleri in-
celendi.

Denetimlerde son kullan-
ma tarihi geçen ürünler ekip-
ler tarafından imha edilirken, 
raflardaki ürünlerin etiket fi-
yatlarını tek tek yazan ekip-
ler, daha sonra kasa fiyatla-
rıyla karşılaştırdı. Ayrıca, raf 
fiyatı ile ambalaj üzerindeki fi-
yatları arasında farklılık olup 
olmadığı da kontrol edildi. 
Ekiplerin tespitleri doğrultu-
sunda eksiklikleri olan mar-

ketlere gerekli uyarılar yapı-
lırken, gerekli hallerde ise İl 
Ticaret Müdürlüğü’ne bildiri-
liyor.

Diğer yandan, Zabıta Mü-
dürlüğü Yetkilileri, vatandaş-
ların marketlerde gözlemle-
dikleri eksiklikleri Alo 153 Za-
bıta ve belediyenin 444 4 
028 Nolu iletişim hattına bil-
dirmelerini talep etti. (Dursun 
Onur)

1- İlçemiz Çarşı Mahallesi Hükümet Konağı yanında bulunan Belediye Parkı Park olarak kullanılmak 
üzere 3 yıllığına 2886 sayılı Devlet İhale Kanununun 45.maddesi ne göre açık teklif usulü ile kiraya ve-
rilecektir.
2- İhaleye ilişkin şartnameler belediye başkanlığından ücretsiz temin edilebilir.
3- İhale 18/07/2023 Salı günü saat 14.00 de Belediye Başkanlık Odasında
Encümen huzurunda yapılacaktır.
4- Tahmin edilen muhammen bedel 3 yıllık Kdv hariç 108.000,00.-TL olup geçici teminatı 3.240,00.-TL 
.dır.
5- İsteklilerden aşağıdaki belgeler aranacaktır.
a-) Kanuni ikametgah olması Türkiye’de kaldığı için adres göstermesi
b-) Vukuatlı Nüfus kayıt örneği
c-) Geçici teminatı yatırdığına dair belge
d-) Şartname ve eklerini kabul ettiği ve imzaladığı şartname aslı
e-) Vekaleten ihaleye katılıyor ise Vekaletname, Noter tasdikli imza sirküsü
f-) Sabıka kaydı
İlan olunur.
Tirebolu Belediye Başkanlığı

(Basın:ILN01854603)Resmi ilanlar www.ilan.gov.tr’de 

TİREBOLU BELEDİYE BAŞKANLIĞINDAN - İLAN

Keşap'ta camiler çiçek açtı
Keşap’ta Yaz Kur'an 

Kursları başladı. Diya-
net İşleri Başkanlığı ta-
rafından yaz tatili bo-
yunca Kur'an, siyer, iba-
det, ahlak ve dini bilgi-
lerin verileceğini belir-
ten İlçe Müftüsü Hüse-
yin İspiroğlu, “geleceği-
mizin teminatı olan gö-
zümüzün nuru çocuk 
ve gençlerimizin yetişe-
ceği yaz kuran kursları 
Keşap'ta başladı. Ca-
miler çiçek açtı” ifadele-
rini kullandı. (Keşap 
İlçe Müftülüğü)
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Giresunspor Başkanı 
Nahid R. Yamak, Gire-
sunspor’un bulunduğu dar 
boğazdan çıkartılması için 
gerekli adımların el birliği 
ile atılacağını söyleyerek 
şunları aktardı:

“Benim ve yönetim Ku-
rulumuzun amacı; ata to-
humları misali koruyup kol-
lamaya çalıştığımız Gire-
sunspor’umuzu futbolda 
hak ettiği yerde olması, 
doğru yönetilmesi ve içeri-
sinde bulunduğu dar bo-
ğazdan çıkarılması için ge-
rekli adımların atılmasıdır. 
Bu amaçla da şu andan iti-
baren tek gayemiz yapa-
madıklarımıza değil yap-
mak istediklerimize odak-
lanmak. Bunu sağlamanın 
yolu da Gi resunspor ’ 
umuzu yaşamak, yaşat-
mak, mücadele etmek ve 
zor günlerinde yanında yer 
almakla olacaktır.

Giresunspor’un sıkıntı-
sıyla dertlenip sevincine 
ortak olanlarla bu yolda yü-
rümeye Çotanak Arma için 
fedakarlık yapanlarla bir-
likte mücadelemize devam 
edeceğiz. Bizleri bu yolda 
yalnız bırakmayıp maddi 
ve manevi tüm gücünüzde 
yanımızda olacağınıza 
inancım tamdır” dedi.

TARAFTARLARA, İŞ 
ADAMLARINA, 

SİYASİLERE ÇAĞRI
“Giresunspor’umuzun 

daha güçlü bir yapıya 
sahip olması için taraftar-
larımız, iş adamlarımız ve 
siyasilerimize çağrıda bu-
lunan başkanımız Nahid 

ketin insanları yardımse-
verdir, zor günde dayanış-
mayı çok iyi bilir. Yakın za-
manda detaylarının sizler-
le paylaşacağımız kam-
pan ya i le Gi re suns-
por'umuz için bağış yapan 
tüm destekçilerimize te-
şekkür edeceğiz” dedi.
TRANSFER TAHTASINI 

AÇMAK İÇİN 109 
MİLYON TL ÖDEME YAP-

MAMIZ GEREKİYOR
“109 milyon borç tahta 

için Ocak ayına kadar 
ödenmesi gereken meb-
lağ. Biz yönetim olarak 
bunun belli bir kısmını kar-
şılamak için elimizden ge-
leni yapacağız ancak sa-
dece yönetim kurulumu-
zun çabalarıyla çözebile-
ceğimiz bir sorun değil ma-
alesef. Samimi olarak söy-
lüyorum hep birlikte üste-
sinden gelemeyeceğimiz 
bir borç da değil. Biz ister-
sek Giresunlu isterse bu 
borcun altından kalkabili-
riz. Devre arasına kadar 
mevcut kadromuzla müca-
dele edip devre arası el bir-
liği ile bu sorunu aşmalıyız. 
Bazı temaslarımız ve bazı 
projelerimiz var tüm iyi ni-
yetimizle bu projeleri haya-
ta geçirmeye çaba göste-
receğiz” dedi.

BU TAKIMIN
GELECEĞİ OLAN 

GENÇLERİMİZLE BİR 
KURTULUŞ SAVAŞI VE-

RECEĞİZ
“Geçtiğimiz sezon kad-

romuzdan Savicevic, Sen-
ghor, Onurcan, Farukcan, 
Kadir Seven, Merthan, 
Talha, Erkan Anapa, Şahin 
ve Alperen ile yolumuza 
devam ediyoruz. Kiralıktan 
dönen Erol Can, Çekdar, 
Göktan, Fatih, Anıl Yiğit, Er-
tuğrul ve Furkan'ı da tekrar 
kadromuza dahil ettik. 16 
tane de alt yapımızdan U-
19 ve U-17 takımımızdan 
gençlerimiz kamp döne-
minde ve sonrasında per-
formanslarına göre kadro-
muzda olacak. Gençleri-
mize bizler güveniyoruz. 
Mücadeleleri ile Giresuns-
por'umuza katkı yapacak-
larına yürekten inanıyoruz. 
Bunların haricinde geçmiş 
sezon kadromuzda yer 
alan Ramon Arias ve Ro-

R. Yamak “Kulübümüzün 
her zaman yanında olan 
büyük taraftarlarımız Gire-
sunspor’umuza üye olarak 
destek olabilir, kulübümü-
zün içinde bulunduğu bu 
süreçte forma, ürün, se-
zonluk bilet satın alarak 
katkı sağlayabilirler. Bura-
dan gerek yurt içindeki 
gerek yurt dışındaki tüm 
gurbetçilerimize sesleni-
yorum memleketimize gel-
diğinizde Çotanak Store' 
dan alışveriş yaparak kulü-
bümüze destek olmanızı di-
liyor, istiyoruz. İş adamları-
mızdan Loca, saha kenarı 
LED reklam alanları, stad-
yum reklam alanları ve 
stadyum isim sponsorlu-
ğu, antrenman kitleri ve 
forma sponsorlukları gibi 
konularda siz değerli iş in-
sanlarımızın desteğini isti-
yoruz, biliyoruz ki çok 
önemli ve değerli iş adam-
larımız var. Kulübümüze 
gönül rahatlığıyla yardımcı 
ve destek olabilirler” ifade-
lerini kullandı.
LÜTFEN TAŞIN ALTINA 

ELİMİZİ HEPİMİZ 
BİRLİKTE KOYALIM
“Gelin her zaman oldu-

ğu gibi kötü günde de takı-
mınızı nasıl sahipsiz bırak-
madığınızı bir kez daha 
herkese gösterelim.

Buradan tüm siyasileri-
mize samimi bir çağrı yap-
mak istiyorum. Lütfen 
taşın altına hep birlikte eli-
mizi koyalım. Başka Gire-
sunspor'umuz yok.. Siya-
silerimiz, iş adamlarımız, 
STK'larımız, Taraftarları-

bert Mejia'yı tekrardan kad-
romuza dahil etmek için gi-
rişimlerimiz sürüyor. İnşal-
lah olumlu sonuç alacağız. 
Kad romuzdan mevcut 
oyuncularımız, kiralıktan 
dönen oyuncularımız ve 
alt yapıdan A takımımıza 
dahil ettiğimiz, bu takımın 
geleceği olan gençlerimiz-
le bir kurtuluş savaşı vere-
ceğiz ve bu memleket o 
kurtuluş savaşlarından 
bundan önce olduğu gibi 
yine galip ayrılmak için te-
rinin son damlasına kadar 
mücadele edecektir. Bun-
dan kimsenin şüphesi ol-
masın.

Bu arada takımımızdan 
ayrılan oyuncularımızdan 
bazılarının sözleşmelerin-
de olan madde gereği alt 
ligde serbest kaldılar. Bu 
konuyu da yeri gelmişken 
burada dile getirmek isti-
yorum” şeklinde konuştu.

TEKNİK DİREKTÖRÜ-
MÜZ MUSTAFA KAPLAN 
ÇOK DEĞERLİ BİR HO-

CADIR
“Hocamız kulübümüzü 

mız, Gurbetçilerimiz bizler 
Milyonlarca Giresunludan 
oluşan büyük bir aileyiz, 
gelin bu büyüklüğün gere-
ğini yapalım” dedi.
GİRESUNSPORUN GE-

LECEĞİNDE SÖZ 
SAHİBİ OL!

“Yakın tarihte başlat-
mış olduğumuz üyelik kam-
panyası ile ilgili bir kez 
daha çağrıda bulunmak is-
t i y o r u m .  G i r e s u n s-
por’umuzun daha da güçlü 
bir şekilde yoluna devam 
etmesinin yolu elbette bir-
lik ve beraberlik duygusuy-
la hareket etmekten geç-
mektedir. Belki durumunuz 
sponsor olmaya elverişli 
değildir, belki büyük im-
kanlara sahip değilsinizdir 
ama en azından kulübü-
müze kongre üyesi olarak 
hem maddi anlamda des-
tek olabilir hem de Gire-
sunspor'umuzun gelece-
ğinde söz sahibi olabilirsi-
niz” ifadelerini kullandı
KOMBİNE ALARAK TA-

KIMINA DESTEK OL!
“Bu sezon da taraftarla-

rımızdan kombine bilet ko-
nusunda özverili bir yakla-
şım bekliyoruz. Giresuns-
por'umuza sahip çıkmala-
rını istiyoruz. Bu sezon ki 
kombine bilet fiyatlarımızı

Kale arkaları: 750 TL, 
Doğu ve Batı Üst: 1000 TL, 
Doğu alt: 2000 TL, Batı alt: 
4000 TL olarak belirledik. 
Sezonluk biletlerimiz bu 
hafta içerisinde satışa su-
nulacak, internet üzerin-
den ve Passolig gişelerin-
den taksitlendirme imkanı 
da sağlayacağız. Ben ta-
raftarımızın bu konuda du-
yarlı davranacağına ve biz-
leri yalnız bırakmayacağız 
inanıyorum” ifadelerini kul-
landı.

VALİLİK ONAYLI BİR 
DESTEK KAMPANYASI 

BAŞLATIYORUZ.
“Valiliğimiz onayı ve ne-

zaretinde kulübümüzün 
borçlarını azaltmak ve des-
tek sağlamak amacıyla bir 
kampanya başlayacağımı-
zın duyurusunu buradan 
yapmış olalım.. Hep birlik-
te bu takımı ayağa kaldır-
mak için bir Giresun ime-
cesine/yardımlaşmasına 
ihtiyacımız var. Bu memle-

tanıyan bilen, bu zor gün-
lerde maddi beklentisi ol-
madan bu kulüp için elini 
taşın altına koymuş değerli 
bir hocadır. Mustafa hoca-
mız yeni yetenekleri tüm 
futboluna kazandırma ko-
nusunda yetkin bir isim. 
Gençlerimiz için de büyük 
bir şans olduğunu düşünü-
yorum. Ben Giresun ço-
cuklarının bu şansı iyi de-
ğerlendireceğine inanıyo-
rum. Bu konuda cami-
amızdan destek bekliyo-
ruz birlikte zorlukların üs-
tesinden geleceğiz. Bu 
takım bizim takımımız, bu 
arma bizim geleceğimiz, 
bunun için birlik ve bera-
berlikle hep birlikte takımı-
mıza destek olacak müca-
dele edeceğiz.

İşimizin zor ve yolumu-
zun dikenlerle dolu oldu-
ğunun farkındayız ancak 
davamızın büyüklüğü, 
gönül verdiğimiz yeşille be-
yazın galibiyetlerini gölge-
leyemeyecektir. Şahsım 
başta olmak üzere tüm kad-
romuzla birlikte dik duru-

şumuz devam edecektir. 
Gözlerini yaralar korku-
suyla güneşe bakamayan-
lar, bizlerin ağladığını iddia 
ederken; son sözü bu şeh-
rin bizlerden maddi ve ma-
nevi desteğini esirgeme-
yecek olan yürekli taraftar-
ları ve her zaman arkala-
rında durmaktan vaz geç-
meyeceğimiz oyuncuları-
mız söyleyecektir. Bu 
önemli görevi devraldığı-
mız günden itibaren yola 
iyi düşünerek, hoşgörü ve 
sabırla çıktık. Bizler Gire-
sun’u ve Giresunspor’u 
köklerimizden gelen bir 
bağ ile sayıp seviyoruz. Bu 
nedenle de “yol” değil “yol-
lar” bulmak azminde ola-
cağız. Sporda aslolan ve 
takımı kazandıran “takım 
ruhudur.” Bizlerin gayesi 
de tüm Giresun halkıyla 
aynı ruhu yaşamaktır.

Bunu hep birlikte başa-
racağız ve Gi resuns-
por'umuzu birlikte ayağa 
kaldıracağız. Hepinize say-
gılar sunuyorum” dedi. 
(Mehmet Yaşar)

“Mücadelemize devam edeceğiz”

Giresunspor’un teknik 
adam: Mustafa Kaplan ön-
celikli hedeflerinin kümede 
kalmak olduğunu aktardı.

Mustafa Hoca; " Hayal-
ci olmamak lazım. Biz 
Play-off oynarız, şampiyon 
oluruz dersek insanlar kan-
dırmış oluruz. Uzun sene-
ler sonra Süper Lige çıkan 

vermedik. iyi bir iletişim 
kurup, bu takimi bu ligde 
tutmamız lazım. Birinci ya-
rıda alabildiğimiz kadar pu-
anlar elde ederek, devre 
arasında transfer yapabi-
lirsek hiç problem yok. Biz 
Ankaragücünde de aynı 
şeyleri yaşadık. Devre ara-
sında bir yerli, dokuz ya-

Giresunspor'un şanssız bir 
şekilde küme düşmesi her-
kesi üzmüştür. Biz kenetle-
neceğiz, el ele vereceğiz. 
Herkes sorumluluk alacak. 
Bizim elimizde sihirli değ-
nek yok. Başkan beni ça-
ğırdığında 'Hiç problem 
yok' dedim. Ben buraya 
para için gelmedim. Bura-

bancı aldık ve sonrasında 
Süper Ligde kaldık. Gece 
gündüz burada çalışaca-
ğız.

Altyapıdan gelen oyun-
culardan beş altı tane çıka-
rabilirsek benim korkum 
yok. Ama bunu başara-
mazsak kimse kimseye 
gönül koymamalı. Geriye 
dönüp baktığımız zaman 
yapı lan planlamalarda 
bana göre yanlışlıklar var. 
Elimizde kalanlar, kiralık-
lardan dönenler ve altyapı-
dan aldığımız oyuncularla 
lige gireceğiz. Bu sıkıntılı 
bir süreç mi? Evet sıkıntılı 
bir süreç. Bu süreci hep bir-
likte el ele vererek asmalı-
yız" ifadelerini kullandı. 
(Spor28)

dan ayrıldığım günden iti-
baren insanlarla iyi ilişkile-
rimiz devam etti. Biz onun 
için buradayız" dedi.

PARAYA
ÖNEM

VERMEDIK
Teknik patron Kaplan 

söz le ri ne şu şe kil de 
devam etti: "Paraya önem 

“Önceliğimiz ligde kalmak”


